

# AGENDA

## STYREMØTEREFERAT – NRK AVD. ØSTFOLD

06.06.2023

Tilstede: Linda, Stein, Hanne, Lars Erik, Mona og Karianne

Forfall: Reidun

TID: 19:00

STED: Stikka

SAKSNR.	SAK	KOMMENTAR	ANSVARLIG
40/23	Godkjenning av innkalling til styremøtet		Linda
41/23	INNKOMMET KORRESPONDANSE		
11.5	Spørsmål om kurs fra Lina Akselsen	Besvart	Karianne
11.5	Svar fra Sporkomiteen ang ny fryser		
11.5	Bekreftelse fra Sporkomiteen ang Dyrevelferdskontrollør ved konkurranser	Besvart	
11.5	NKK: sluttoppgjør		
11.5	NKK: anerkjent arrangement		
12.5	Spørsmål fra Webmaster ang liste over instruktører på hjemmesiden	Besvart	
15.5	Påminnelse fra Vibeke Wøien Hansen ang undersøkelse etter koronapandemien	Ikke relevant	
15.5	2 stk NKK: sluttoppgjør		
15.5	2 stk NKK: anerkjent arrangement		
15.5	NKK: Faktura		Reidun
15.5	Ola Granholt: spørsmål ang utstilling	Besvart	Stein
16.5	NKK: Faktura og kreditnota		
19.5	Østfold høytrykk: Faktura		Reidun
19.5	Christine Sørøy: innmelding ekstra klubb	Besvart	Karianne

# AGENDA

## STYREMØTEREFERAT – NRK AVD. ØSTFOLD

06.06.2023

20.5	Guro Lindemark: Forespørsel valpekurs	Besvart	Karianne
22.5	Svar fra Anne Mette Sletthaug ang oppdatert liste for frister på utstillinger		
23.5	Faktura for leie av Isebanen		Reidun
23.5	Invitasjon fra NKK Østfold til organisasjonskurs for styremedlemmer		
23.5	Fra LP: innmelding av datoer		
23.5	Utstillingskomiteen: reiseregning		Reidun
23.5	Fortum: faktura		Reidun
24.5	Jaktkomiteen: mail ang frister for aktiviteter i 2024		
24.5	Marie Aure: Spørsmål om å stå på venteliste på kurset til Eva Thoren	Besvart	Karianne
24.5	SJK: Mottatt utkast til terminliste	Videresendt jakt	Karianne
26.5	Dag Erik Julsheim: Epost ang valpekurs	Besvart (også på tlf)	Linda
27.5	Guro Brunnsby: Spørsmål ang lån av plassen 3.-4. juni	Besvart utenfor mail etter purring	Linda/Stein
28.5	NKK: 4 mail, anerkjennelse, sluttoppgjør og ferdigstillelser arrangement		
29.5	Anne Cecilie: timelister		Reidun
30.5	NKK: 2 mail, avslutning arrangementer		
30.5	Rallykomiteen: bekreftelse på at de er positive til felles jubileumshelg		
30.5	Jaktkomiteen: bekreftelse på at de er positive til felles jubileumshelg		
30.5	Blodsporkomiteen: tilbakemelding prøvedatoer		
31.5	Utstillingskomiteen: spørsmål vedrørende jubileumshelg		
31.5	Hanne Vogsted: forespørsel lån bord/stoler	Besvart	Reidun
31.5	Jaktkomiteen: tilbakemelding på endring terminliste		

# AGENDA

## STYREMØTEREFERAT – NRK AVD. ØSTFOLD

06.06.2023

31.5	LP komiteen: bekreftelse på at de er positive til felles jubileumshelg		
1.6	Utstillingskomiteen: Søknad om utstilling 28. april		
5.6	Mette Fevang: Støtte til Deltakelse i Nôrdisk Lagmesterskap i Viltspor i Danmark		
6.6	Ellen Elisenberg: Instruktørtimer	Besvart	
42/23	<b>Økonomi</b>	Uendret	Reidun
23/23	<b>Årshjul</b>	Planlegge oppstart av treninger for høstsemesteret. Gjennomgått til og med september.	Linda
55/22	<b>Leie ekstern treningsplass</b>	Vanskelig å komme i kontakt med rette vedkommende. Jobbes videre med.	Karianne
26/23	<b>NRKs Facebookside Innspill</b>	Vi tenker på dette og ser hva vi kan bidra med. Bidra til å skape aktiviteter gjennom å like innlegg	Alle
33/23	<b>Jubileum 2024</b>	Forslag til felles arrangement sendt ut, dato for arrangement videreformidlet innad i styret. Sendt over søknad om 2 utstillinger i tilknytning til fristen 1.juni, da utstilling ønsker å avholde 28. april og andre komiteer er positive til helg i september med hensyn på WT og båndtvang.	Alle

# AGENDA

## STYREMØTEREFERAT – NRK AVD. ØSTFOLD

06.06.2023

	En arrangementskomite og en festkomite.	
<b>34/23</b>	<b>Info/oppdatering fra komiteer denne måneden</b>  LP: Ikke noe nytt Spør: Ikke noe nytt Rally: Introkurs til høsten. Ekstern instruktør? Har arrangert stevne nylig. Mangler sponsor. Jakt: Ikke noe nytt Utstilling: Utstillingen er gjennomført. Gikk bra. Aktivitetskomiteen: Onsdagstreninger og temakveld med MH-test som test. Fem deltakere. Jobber med dato for figurant og testlederkurs. Hytte/plass: Ikke noe nytt Kurs: Legger ut kurs for høsten i løpet av juni.	Alle
<b>43/23</b>	Komitemøte: 21.juni kl 18.00 Minimum en fra hver komite.	Linda
<b>44/23</b>	Mesterskapshelgen: Prøveledere er på plass. Dommere jobbes med, og går trolig i orden.	Linda/Karianne
<b>45/23</b>	Dugnad: Alt er vasket ned. Kaller inn i fellesmail til dugnad på høsten. Lager Forms-skjema for påmelding.	Karianne
<b>46/23</b>	<b>Eventuelt</b> Søknad om støtte fra Mette Fevang: Støtte på 3500,- . Sosiale medier: Vurdere Instagram	Karianne

AGENDA

STYREMØTEREFERAT –  
NRK AVD. ØSTFOLD

06.06.2023

Sarpsborg, 06.06.23

Lars Erik Hermansen